
ZÁPIS Z VÝROČNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE ZO ČZS HORNÍ MOŠTĚNICE KONANÉ 

DNE 14. 1. 2024 

 

 

1. Před zahájením schůze proběhla prezence přítomných hostů a členů ZO a výběr členských 

příspěvků ve výši 300,- Kč/člen. 

 

Přítomno 60 členů ZO ČZS a 11 hostů. Prezenční listina je přílohou č. 1 zápisu. 

Hosté: - starosta obce Ing. Vladimír Martínek, ředitel ZŠ a MŠ Mgr. Libor Kubík, předseda ÚS 

Přerov př. Karel Odložil, ÚS Přerov – př. Svoboda, Český svaz chovatelů – Jakub Procházka, 

Klub pro starší a pokročilé – Milada Papežíková, Myslivecký spolek – Zbyněk Petřík, Rybářský 

spolek – Ladislav Ludva, SDH – Vít Volek, SRPŠ – Lenka Šimoníková, TJ Sokol – Michal 

Mikulčík,  

 

2. Schůzi zahájil v 10.10 hodin př. Pokusa, kteý přivítal přítomné hosty a členy ZO. 

Proběhlo uctění památky zesnulých členů minutou ticha. 

 

Návrh programu jednání: 

▪ zahájení, schválení programu 

▪ volba návrhové, mandátové a volební komise a zapisovatele 

▪ kontrola usnesení z výroční členské schůze z r. 2023 

▪ zpráva o činnosti ZO ČZS Horní Moštěnice za rok 2023 

▪ zpráva o hospodaření za rok 2023 

▪ zpráva Kontrolní komise za rok 2023 

▪ zpráva mandátové komise 

▪ organizační záležitosti - volby, plán akcí na r. 2024,… 

▪ diskuze 

▪ usnesení a závěr. 

Nikdo z přítomných členů neměl připomínky nebo návrh na doplnění programu. 

Pro: 60 

 

3. Volba mandátové, návrhové a volební komise, zapisovatele, ověřovatelů zápisu a 

předsedajícího 

Předsedou mandátové komise je navržen př. Zdeněk Hudeček, členové př. Čestmír Ostrčil a př. 

Jana Velímová. 

Pro: 60 

Předsedou návrhové komise je navržen př. František Janda, členové př. Alexandr Salaba a př. 

Hana Hradilíková. 

Pro: 60 

Předsedou volební komise je navržen př. Miroslav Matyáš, členové př. Libor Brychta st. a př. 

Ferdinand Chýlek. 

Pro: 60 

Zapisovatelkou je navržena př. Marta Ostrčilová. 

Pro: 60 

Ověřovatelem zápisu je navržen př. Libor Brychta ml. 

Pro: 60 

Předsedajícím je navržen př. Václav Pokusa. 

Pro: 60 



Mandátová komise konstatovala, že je přítomno 60 členů ZO z celkového počtu 81 členů, 

schůze je usnášeníschopná. 

 

4. Kontrola plnění usnesení 

Usnesení z výroční schůze konané dne 8. 1. 2023 bylo ve všech bodech splněno. 

 

5. Zpráva o činnosti ZO ČZS Horní Moštěnice za rok 2023 

Př. Pokusa zprávu přednesl. Ve zprávě uvedl všechny akce, které se konaly v roce 2023, 

konstatoval, že nájmy z osad a z klubovny byly řádně a v termínu uhrazeny, věcné dárky pro 

jubilanty byly rozdány. Zhodnotil uplynulé volební období, které bylo narušeno pandemií covid 

19, řekl, že bylo oslaveno 50 let od vzniku ZO. 

 

6. Zpráva o hospodaření za rok 2023 

Zprávu přednesla př. Ostrčilová a je přílohou č. 2 zápisu. 

 

7. Zpráva kontrolní komise za rok 2023 

Zprávu přečetl př. Procházka a je přílohou č. 3 zápisu. 

 

Př. Ostrčilová přečetla orientační návrh rozpočtu na rok 2024, který je přílohou č. 4 zápisu a 

plán akcí na rok 2024, který je přílohou č. 5 zápisu. 

 

Př. Pokusa přečetl článek o rozdělení členských příspěvků od roku 2024, které jsou rozděleny 

takto – základní organizace 100,- Kč, Územní sdružení 70,- Kč, Republiková rada 83,- Kč, 

fond rozvoje ČZS 16,- Kč, rizikový fond 1,- Kč a fond aktivity 30,- Kč. 

 

8. Volby 

Členy výboru jsou navrženi – Zdeněk Hudeček, Petr Matlocha, Jaroslav Janda, Václav Pokusa, 

Čestmír Ostrčil, Ilona Jančíková, Marta Ostrčilová, Renata Velická, Libor Brychta ml. 

Pro: 60 

Předsedou základní organizace je navržen Václav Pokusa. 

Pro: 60 

Členy kontrolní komise jsou navrženi – Josef Procházka, Eva Dašková, Marian Havlíček. 

Pro: 60 

Předsedou kontrolní komise je navržen Josef Procházka. 

Pro: 60 

Delegátem na konferenci pro Územní sdružení je navržen Petr Matlocha. 

Pro: 60 

Kandidátem na člena rady Územního sdružení je navržen Petr Matlocha. 

Pro: 60 

Předsedou osady č. 1 je navržena Bohuslava Samohýlová. 

Pro: 60 

Předsedou osady č. 2 je navržen Zdeněk Hudeček. 

Pro: 60 

 

9. Zpráva mandátové komise 

Př. Hudeček řekl, že prozatím ukončilo členství 9 členů, z toho přibližně polovina díky navýšení 

příspěvků. 

 



Př. Pokusa informoval o pořádání fotografické a výtvarné soutěže. Podmínky budou vyhlášeny 

k 21. 3. 2024. 

Zájezd zatím přesně naplánované nejsou, informace budou zveřejněny na webových stránkách, 

mailem, případně písemně. Vyzval přítomné členy, pokud mají nějaký návrh, aby ho přednesli, 

ale nikdo z přítomných se nepřihlásil. 

 

Př. Pokusa dále předal věcné dary za dlouholetou činnost odstupujícím členům výboru, kterými 

jsou př. František Janda a př. Radomír Bubík. Oběma poděkoval za odvedenou práci. Jelikož 

př. Bubík byl omluven, předá mu předseda dar dodatečně. 

 

Př. Ostrčilová předčetla zprávu o fungování webových stránek, kterou připravil př. Bubík, a 

která je přílohou č. 6 zápisu. 

 

10. Diskuse 

Př. Pokusa – doslechl se, že jsou v naší organizaci pěstitelé kaktusů, exotického a jižního ovoce 

a vinné révy. Vyzval tyto členy, aby se přihlásili. Př. Kotyza pěstuje exotického ovoce a př. 

Kužela vinnou révu. Př. Podmele pěstuje bylinky a květiny. Navrhl, že by mohli své výpěstky 

prezentovat na výstavě. 

 

Ing. Martínek poděkoval za pozvání, řekl, že si váží práce členů organizace, poděkoval za 

pořádání kulturních akcí a popřál členům hodně pěstitelských úspěchů a zdraví. 

 

Př. Odložil (předseda ÚS Přerov) vysvětlil, proč došlo k navýšení členských příspěvků, a řekl, 

že do budoucna se uvažuje o zavedení elektronických známek. 

 

Př. Jakubková si myslí, že pokud se platí 300,- Kč a organizaci zůstane jen 100,- Kč, tak je to 

málo a elektronizace může vést ještě k navýšení poplatku. 

 

Př. Svoboda (ÚS Přerov) pozval na školení, které se bude týkat řezu stromků a proběhne u něj 

na zahradě dne 16. 3. 2024. Dále řekl, že seznam školení, které svaz pořádá je zveřejněn na 

webových stránkách www.zahradkari.cz a může se na něj každý přihlásit. 

V Přerově funguje každou lichou středu poradna pro zahrádkáře. 

 

Př. Petříková se zeptala, proč není zájezd do Kroměříže na výstavu a př. Pokusa jí vysvětlil, že 

se přihlašuje pouze cca 10 – 13 členů a to je málo.  

 

Přítomní zástupci spolků postupně vystoupili s poděkováním za pozvání a přáním mnoha 

pěstitelských úspěchů a zdraví. 

 

Př. Procházka poděkoval členům výboru za organizování akcí a za jejich celoroční práci. 

 

Př. Pokusa poděkoval p. starostovi a pracovníkům obecního úřadu za spolupráci při odvozu 

haluzí po brigádách, základní škole za zajištění vystoupení dětí na akcích, členům za pomoc při 

práci a organizování akcí a vyzval všechny, kteří mají zájem, aby se jich také účastnili. Pozval 

na akce, které proběhnou v letošním roce. 

 

Předseda ukončil diskusi.  

 

 

 

http://www.zahradkari.cz/


11. Návrh na usnesení 

Př. Janda přečetl návrh na usnesení z výroční schůze. 

Pro: 60 

 

Předseda ukončil výborovou schůzi v 11.50 hodin. 

 

 

Přílohy zápisu: 

č. 1 – prezenční listina 

č. 2 – zpráva o hospodaření za rok 2023 

č. 3 – zpráva kontrolní komise za rok 2023 

č. 4 – návrh rozpočtu na rok 2024 

č. 5 – plán činností na rok 2024 

č. 6 – zpráva o fungování webových stránek 

 

 

V Horní Moštěnici dne 16. 1. 2024 

 

 

 

        Václav Pokusa 

        předseda 

 

 

Zapsala Marta Ostrčilová 

 

 

 

Zápis ověřil dne                        Libor Brychta ml. 

 

 

 

 

 


